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Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi =VI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014. (II . 24.) ООУ határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr .
Hende Csaba honvédelmi miniszterhez

„Milyen intézkedéseket tesz annak érdekében, hogy leveleit пеfújhassa ki а szél?”

címmel, amelyre а választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

А K/1302 . számon benyújtott а „Honvédelmi Minisztérium пет nyilvános leveleit
sajtószerkesztőségekbefújhatja а szél? "című írásbeli kérdésemben arról ké rtem tájékoztatást ,
miként jelenhetett meg 2014 . szeptember 11- 61 а „ уаlаsz . hu " interпеtes hírportálon az а
2014 . április 2-i keltezésű nem nyilvános levél, amiben Ön ado tt tájékoztatást Kocsi s
Máténak, az Országgyűlés Honvédelmi és rendészeti bizottság akkori elnökének а három
használt Mi-8-as helikopter beszerzéséről . Kérdésemre Miniszter Úr 2014. szeptember 30-án
kelt írásbeli válaszában а következő egymondatos tájékoztatást adta: „Tájékoztatom, hogy а
kérdésében foglaltakkal kapcsolatosan belső vizsgálatot rendeltem el. "

Újabb K/2354 . számon benyújtott „ Lezárult-e а belső vizsgálat? "című kérdésemben azután
érdeklődtem, hogy sikerült-e lezárnia hivatkozo tt belső vizsgálatot, és ha igen, mi volt а
vizsgálat eredménye. Miniszter Ur írásbeli válasza szerint ugyan lezárulta bels ő vizsgálat, de
az nem vezetette eredményre, mert а „ dokumentum terjesztése olyan széles kört érintett, hogy
abból пет állapítható meg egyértelműen mely személy vagy személyek juttatták e1 azt а sajtó
részére”.

Válasza már csak azért is meglepő, mert az elmúlt években Miniszter Úr is többszö r
hangoztatta а bürokrácia csökkentése terén elért eredményeket . Еhhez képest válasza szerint
az Országgy űlёs Honvédelmi és rendészeti bizottságának elnöke számára küldö tt levele а
Honvédelmi Minisztériumban ellenőrizhetetlenül széles kör kezén ment keresztül . Erre
figyelemmel kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy hány személy m űködött közre



aOrszággyűlés Honvédelmi és rendészeti bizottsága elnökének írt tájékoztató level e
előkészítésében és kézbesítésében?

Bár а belső vizsgálat nem járt eredménnyel, а miniszteri levelezés kiszivárgása azonba n
nyilvánvalóan meg maradhat következmények nélkül . Ezé rt kérdezem tisztelt Miniszter
Urat,milyen intézkedéseket tesz annak érdekében, hogy leveleit ne fújhassa ki а szél?

Budapest, 2015. január

Demeter Márta
országgyűlési képviselő
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